
Årsmötesprotokoll ÅKK  

 

Verksamhetsår 2019 

 

1. Mötet öppnas 

2. Upprop och fastställande av röstlängd för mötet. 

Lista går runt och fylls i 

3. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt. 

Årsmötet finner mötet korrekt utlyst, info uppsatt på träningslokal, mail gått ut en månad 
i förväg och påminnelse en vecka innan samt aviseringar på facebookgrupp.  

4. Fastställande av dagordning. 

Årsmötet fastställer dagordningen 

5. Val av ordförande samt sekreterare för mötet. 

Emma Lundin valdes som ordf för mötet, Erik Gardfall valdes som sekreterare 

6. Val av justeringsmän, som jämte ordförande skall justera mötesprotokollet, samt      
rösträknare. 

Justerare valdes: Kim Andersson & Micke Björk, rösträknare Linda Kalkan 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och balansräkningar för det senaste 
verksamhetsåret. 

Styrelsens ordförande Emma drar verksamhetsberättelsen, Styrelsens Kassör Jonny 
drar den ekonomiska berättelsen, dokument läggs till handlingar.  

8. Revisorernas berättelse över Styrelsens förvaltning under det senaste räkenskapsåret .  

Klubbens revisor Jan Ahrens har granskat och föreslår ansvarsfrihet för styrelsen för fg 
år. 

9. Fråga om ansvarsfrihet för Styrelsen för den tid revisionen avser.  

Årsmötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsens arbete 2019.  

10.  Fastställande av medlemsavgifter. 

Oförändrat föreslås. Årsmötet godkänner 

11.  Val av 

 föreningens ordförande, tillika Styrelsens ordförande, för en tid av ett år.  

Erik Gardfall, vald till ordf. 

 fyra övriga ledamöter samt två suppleanter i Styrelsen, alla på ett år.  

My Lanefelt vald till sekreterare 

Jonny Mattsson vald till kassör 

Jan Ahrens vald till ledamot 

Alice Lindmark vald till ledamot 

Markus Hernegård vald till suppleant 

Emma Lundin vald till suppleant 



 två revisorer jämte en suppleant för en tid av ett år, i detta val får inte Styrelsens 

ledamöter delta. 

Jan Rydén och Christoffer Nylund väljs som klubbens revisorer,  

Linda Kalkan valdes som revisorsuppleant 

 

12.  Behandling av förslag, som väckts av Styrelsen eller röstberättigad medlem. 

 Val av valberedning 

Nencia Fransson och Micke Björk valdes 

 Mattor,  

Jan Ahrens informerar om hans efterforskningar om en lösning om nya madrasser till 
vårt golv, frågan diskuteras och årsmötet beslutar att styrelsen jobbar vidare utifrån 

Jans förslag. 

13.  Övriga frågor 

 Rutiner i hallen ang. öppning och stängning, ledbygge ska vara inkluderande, styrelsen 

påminner om städrutiner, påminn varandra om säkerhet. 

 Bultar ute, Marcus pratar om allmän klätteretik rörande bultning och ev flytt av bultar och 
ankare. Årsmötet enas kring önskemål och beslutar att ge uppdrag till styrelsen att enligt 

etiska riktlinjer påbörja arbetet med att föra dialog med aktiva klättrare och förstabestigare 
av berörda leder för att ev justera/ta bort aktuella bultar för att förbättra helhetsintrycket.  

 Rep till barnverksamhet. My lyfter frågan om rep till barnverksamhet ute och inne. 

Hänvisar till tidigare beslut där inköp av nya rep godkänts, inget beslut av ekonomisk 
natur fattas av årsmötet. 

Mötet slut 

 

 

Erik Gardfall 

Sekreterare för mötet 

 

Justerare 

Micke Björk 

 

 

Kim Andersson 


